



Oak Valley Golf Academy 美国橡树谷高尔夫学院

Long-Term Program



Director of Administration

教学管理团队教务长



Eric Chen
Director of Administration

Eric Chen loves sports all his life and was a member on multiple sport teams in college. He attended Georgia State University where he graduated with a Masters Degree in Business Information Systems. With his experienced bilingual administrative skills, his vision is to provide junior students the opportunity to attain a vast academic and cultural education with a strong golf background. He believes in placing the spot light on each student, assisting them in whatever they need, and guiding them to a success future.

橡树谷学院陈教务长(Eric Chen),毕业于乔治亚州立大学资讯管理硕士,精通英文和中文,热爱各种球类运动,让球员在赛事、生活或是学习上,提供最迅速和有效的帮助。对初到美国的学员,用亲切、和蔼的态度来打消其陌生感和顾虑,辅导其逐渐适应海外生活;专業安排適合赛事行程,在各个方面都给予帮助,为在这里接受培训和学习的华裔选手提供便利的生活以及语言环境,帮助学员提高学习积极性和适应力,令其完全适应美国大环境的目的。

Director of Golf

高尔夫总监



Mike Pearson, PGA
2011 Golf Professional
Of The Year
Director of Golf

Mike attended University of Nevada Reno and qualified #3 in the golf team. He later transferred to California State University Chico and turned professional in 1987. In 1989, Mike made it to second stage of PGA Tour qualifying. After Mike graduated from college, he decided to enter the PGA apprentice program and became a Class A PGA pro in 1994. Mike has been teaching golf as a professional for over 23 years and has taught several students who went on to play NCAA golf. Mike has been on the Board of Directors for the Southern California PGA . Mike was named the 2011 I.E. Chapter Golf Professional of the Year.

麦克-皮尔森有超过23年的教球经验,几位他的学生并成功打入NCAA美国大学高尔夫校队。麦克出生于比内华达州,青少年时期打过许多青少年高尔夫比赛。之后考进内华达州大学雷诺(Reno)分校,并在校队里面排名第三。之后他转到加州州立大学奇可(Chico)分校,并在1987年转成职业选手。1989年他考过PGA第二关资格赛,麦克那年毕业之后进入PGA实习课程,并在1995年时成为等级A的PGA专业人员。麦克-皮尔森为现任美国橡树谷高尔夫学院高尔夫总监,并为南加州PGA协会的董事之一。麦克-皮尔森受到PGA协会的最高荣誉,任命 2011 Golf Professional of The Year。



Golf Instructors

教练团队



John Hartman, PGA

Senior Golf Instructor

John's passion for the game began while he was a young caddie, and he attended St. Louis University on a Basketball and Golf Scholarship. As a member of the German PGA in the 70's, John played various European Tour events. John also played the Asian Tour in 80's.

With John's specialty in the short game techniques, Oak Valley Golf Academy will aid our students in better scores.

约翰-哈特曼在高尔夫职业领域的经验非常丰富。从小时候,他就喜欢上了高尔夫,而几十年来一直难得地保持了这份激情。他小时候做过球童,高中时代还赢过密苏里州的男子高中锦标赛。在打美国Air Force巡回赛时期,他连续两年都赢得了欧洲高尔夫锦标赛。在作为一位出色的职业教练,他还拥有并经营着一家高尔夫的专卖店。其专业素养毋庸置疑。



David Goldstein,
PGA Apprentice
Course Management
Instructor

David Goldstein was an All-Star baseball player in his High School years until he switched to golf in his junior year. He learned the golf swing on his own by watching everything golf related that he could; PGA Tour, Instructional Videos and Golf Instructional Books. Through all this, he became extremely knowledgeable with the mechanics of the golf swing and quickly became a scratch golfer. David is the newest member of the Academy Team and is in the process of earning his PGA Class A certification.

大卫-高斯汀在还未接触高尔夫球前是一间中学的明星棒球选手当他接触高尔夫球运动时,他便深深被这项运动所吸引。他利用自学的方式来增加自己对高尔夫球的认识与技巧。例如,观看与学习PGA Tour,及研究高尔夫相关书籍和影片。经由这些努力,他成为一名富有知识和高尔夫挥杆技巧的名师。大卫是我们学院中最新任聘的教练,在教学的同时他也努力让自己获得美国 PGA Class A 这份殊荣。他会将这份热情与激情投入到教学中来帮助更多的青少年球员。



JUNIOR LONG-TERM PROGRAM

August / 2013 - May / 2014

Program Summary:

- 8 Hours Golf Instruction from Oak Valley Assigned Instructors per week.
- Play & Practice Privilege at Oak Valley Golf Club.
- Student and Instructor ratio is 4:1.

Application:

- Program fee must be paid in full by August 10, 2013.
- Please contact us for more details.

Weekly Schedule:

Monday ~ Thursday		Friday	
8 am – 12 pm	School	8 am – 12 pm	School
12 pm – 12:50 pm	Lunch	12 pm – 12:50 pm	Lunch
12:50 pm – 1:40 pm	School	1 pm – 6 pm	Golf / Fitness
2 pm – 6 pm	Golf / Fitness		

- ➤ This is the typical weekly schedule. Actual schedule may be different based on school grade.
- > OVGA two semesters training schedule shall follow MGA school calendar. No activities at Oak Valley should be provided during school holidays which includes Thanksgiving, Winter Break & Spring Break holidays.
- > During Oak Valley golf course overseeding period, students shall be provided special arrangement for training schedule.
- > Students shall be responsible for all academic expenses, costs of tournaments, accommodation, meals, transportation and insurance costs.



Oak Valley Golf Academy



Academic



Golf Instruction



Golf Fitness



Tournament Play

